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Bc. Gedeon: 

Ja tu mám takisto podnet od občanov z MČ Paričov. Ako som sa dočítal bolo zrušené to 

detské ihrisko, ktoré bolo za mostom. Dôvod je jasný, prechádza tam vedenie vysokého 

napätia. Otázka bola, či to ihrisko bude prenesené niekde inde, alebo bude nájdené miesto 

v časti Paričov.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ihrisko, ktoré bolo tesne za mostom, tam na MČ Paričov, ide zrejme o staršiu záležitosť pán 

poslanec. Tí, ktorí sa vás na to pýtali zrejme nezachytili, záležitosť sa riešila ešte pred rokom. 

Ihrisko bolo z bezpečnostného hľadiska presunuté do mičurinky, mičurinka je k dispozícií, 

pomerne aj často a hojne navštevovaná hlavne mladými rodinami, dokonca to ihrisko bolo 

doplnené aj o herné prvky. Čiže to ihrisko aj z dôvodu bezpečnosti, aj z dôvodu toho, aby sa 

tam nesústreďovali neprispôsobiví občania a aj z dôvodu, aby poskytovalo komfort v tom, že 

v súčasnosti majú možnosť mladé rodiny navštíviť aj niektoré expozície hospodárskeho 

strediska, ktoré ich tam má nastálo, tak je presunuté práve do tohto areálu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 


